



قسط 0%
مع لولو هايبر ماركت
عند الشراء ب 1,000 ريال كحد أدنى

الشروط والأحكام

- للحصول على التقسيط بسعر الكاش 0% يجب ألا تقل قيمة فاتورة مشتريات العميل من لولو هايبر عن 1,000 ريال وتحويل قيمة العملية إلى برنامج قسط بفترة تبدأ من 12 شهر.
- سيتم احتساب رسوم بقيمة 50 ريال مرة واحدة.
- يجب على العميل أن يدفع قيمة مشترياته من لولو هايبر باستخدام أي من بطاقات بنك الرياض الائتمانية.
- على العميل الاتصال على البنك بعد يومين من عملية الشراء وطلب تحويل عملية الشراء لنظام التقسيط بسعر الكاش.
- لا يسري العرض على البطاقات الائتمانية مسبقة الدفع.
- ألا يقل العمر عن 18 سنة.
- يسري العرض 2022-06-01 حتى 2023-06-01.
- للإفصاح عن معدل النسبة المئوية السنوية لبطاقات الائتمانية، [انقر هنا](#).

Terms and conditions:

- To avail 0% installment, customers must have a purchase from Lulu Hypermarkets of SAR 1,000 and convert the transaction up to 12 months installments with 0% Qasset program.
- One-time fee of SAR 50 will be charged to avail the offer.
- Customers must pay the transaction using any of Riyadh bank Credit Cards.
- Customers must call their bank 2 days after the purchase in the showroom and request to convert their transaction into 0% installments.
- Prepared Credit Cards are not included in the promotion.
- Customer should be 18 years old and above.
- Promotion is valid from 01/06/2022 to 01/06/2023.
- To view the disclosure of the annual percentage rate for Credit Cards, [Click here](#).